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1 Opening en vaststellen van de agenda 

De voorzitter opent de vergadering om 13.30 uur en heet iedereen welkom bij deze 

1e vergadering in 2021. Ook deze vergadering vindt weer 'op afstand’ plaats.  

Er zijn geen opmerkingen en aanvullingen op de agenda.  

Circulaire economie (ingebracht door De Jong) wordt behandeld bij agendapunt 6c. 

2 Mededelingen  

De heer Widjanarko geeft aan dat hij geen documenten voor deze vergadering heeft 

ontvangen, ook niet via ISOlutions. Klaarblijkelijk is m.b.t. ISOlutions nog niet alles 

goed geregeld. 

 2021-01   De secretaris zal dit intern bij NEN checken. 

A. Bericht(en) van verhindering 

Zie hiervoor de presentielijst aan het begin van dit verslag. 

 

B. Wijziging in deelnemers NsC 

• De heer Fieten (Buva, namens Binnenklimaat Nederland) heeft per direct zijn 

lidmaatschap opgezegd. 

• AvEPA heeft per 1 januari 2021 het lidmaatschap van de NsC opgezegd. De 

heer Kruithof is nog wel de vertegenwoordiger namens FedEC; 

• Uniper heeft per 31 december 2021 het lidmaatschap van de NsC opgezegd. 

• De heer Van der Sande is niet meer bij de NVI werkzaam. Een nieuwe 

vertegenwoordiger is nog niet bekend. Vandaag neemt de heer Atmar de 

honneurs namens de NVI waar. 

C. Ingekomen stukken: 

De documenten zijn ter kennisgeving gedeeld.  

 

D. Webinar 

Er wordt in het 2e kwartaal van 2021 een Webinar door NEN georganiseerd om 

leden van de gehele Klimaatkolom toelichting te geven op het werk van de Europese 

en mondiale normalisatie. Daarbij zal tevens informatie gegeven worden op welke 

wijze de leden gebruik kunnen maken van ISOlutions voor bv. het van 

stemadviezen. 

 2021-02   Door de aanwezigen wordt erop aangedrongen om de datum voor dit Webinar zo 

snel mogelijk kenbaar te maken (2e helft mei/1e helft juni 2021). 

 2021-03   Tevens wordt verzocht om het Webinar op te nemen zodat leden die niet in staat zijn 

om het op dat moment te volgen dit naderhand kunnen terugkijken. 

3 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

A. Concept verslag vergadering 2020-02 d.d. 2020-12-02 incl. actielijst (N0059) 

Op het verslag worden geen opmerkingen gemaakt. 

 

De actielijst uit de oplegnotitie (N0074) wordt doorgenomen. De grijs gearceerde 

acties zijn afgehandeld en daarmee vervallen. Aan het eind van dit verslag is een 

bijgestelde actielijst opgenomen.  
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4 Ontwikkeling normcommissie Klimaatbeheersing in gebouwen 

(351074) 

Voor de behandeling van dit onderwerp zijn enkele dagen voor de vergadering de 

documenten N0075, N0076 en N0077 verspreid. 

N0075 formeel voorstel organisatiestructuur NC Binnenklimaat & Energieprestatie; 

N0076 uitwerking van de structuur van de Werkgroepen binnen de NC, inclusief de 

indeling en bemensing van de zgn. ad-hoc Werkgroepen; 

N0077 toelichting vanuit de NC aan alle leden van de Werkgroepen 

 Dit is de formele informatie van de NC over de stand van zaken van de 

herstructurering. 

 

Na een korte introductie door de voorzitter volgt een discussie waarbij de volgende 

vragen gesteld/opmerkingen gemaakt worden. 

• Is deze structuurwijziging kortgesloten met de Kern- en Beleidscommissie? 

Reactie; de KC Klimaatbeheersing gebouwen is al enige tijd inactief; zij is dus 

niet geïnformeerd. De Beleidscommissie is wel geïnformeerd. 

• Geef 'energiemaatregelen op gebiedsniveau' ergens duidelijk een plek; 

• Waar is 'geluid' geborgd (de nieuwe NEN 5077:2019 heeft majeure impact op 

gebouwinstallaties)? 

Reactie: voor geluid(wering) is een aparte NC actief. Deze wordt niet in de 

nieuwe structuur van de NC geïntegreerd.  Dit geldt ook voor de NC Verlichting. 

Daarmee kan geconcludeerd worden dat niet alle aspecten van binnenklimaat en 

energieprestatie in de nieuwe structuur geborgd zijn. 

• Is de visie/scope van de nieuwe NC dekkend met NTA 8800? 

Reactie; dat is zeker het geval. 

• Is in de opsomming van onderwerpen die bij de energieprestatie een rol spelen 

'tapwater' bewust weggelaten? 

 2021-04   Reactie: dat is niet het geval. Bij de secretaris van de NC zal aangegeven worden 

dat dit in het document moet worden opgenomen. 

 

M.b.t. de voorgestelde organisatiestructuur wordt aangegeven dat er in analogie met 

CEN en ISO gewerkt gaat worden met Werkgroepen. Deze WG'en kunnen zowel 

een tijdelijk als een permanent karakter hebben. In document N0076 is aangegeven 

welke WG'en er voorzien zijn.  

De implementatie van de nieuwe structuur is een actiepunt voor de komende 

maanden. Doelstelling is dat dit vanaf juli 2021 actief en effectief is. 

• Wordt er binnen de WG'en ook gestreefd naar consensus? 

Reactie; ja maar bij het uitblijven van consensus kan de NC een 

meerderheidsbesluit nemen (zie ook document N0075). 

• Uiteindelijk heeft de NC Binnenklimaat & Energieprestatie in de toekomst  

NTA 8800 in beheer. Dan is het van groot belang dat de NC weet waar het over 

gaat. Is er geen kans op 'fouten' als de leden van de NC in algemene zin verder 

van de inhoud afstaan, en dus ook in dit geval niet altijd weten waar het in de 

kern over gaat? 

Reactie: doelstelling is dat de leden van de NC gerekruteerd worden uit de 

huidige leden en een noodzakelijke verbreding. Dit is daarmee wel een belangrijk 

punt dat bewaakt zal moeten worden. 
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• Moet niet eerst met de NsC's besproken worden of dit een begaanbaar pad is? 

Reactie; dit is niet de eerste keer dat de leden van deze NsC over deze 

structuurwijziging geïnformeerd worden. Voor de andere NsC's onder de NC is 

de NsC Thermische eigenschappen van gebouwen op eigen initiatief omgevormd 

naar een WG en zijn de NsC's Referentieklimaatjaar en Vochtwering in 

gebouwen op dit moment inactief. Voor de NsC Ventilatie is dit geagendeerd voor 

de vergadering van medio april. 

• De nieuwe WG'en, ingesteld door de NC, gaan met een duidelijk Mandaat van de 

NC werken. Het resultaat zal uiteindelijk in lijn moeten zijn met dit afgegeven 

Mandaat. 

• Hoe worden de WG'en samengesteld? 

Reactie; dat kan op diverse manieren. De NC zal ervoor zorgdragen dat er een 

goede afspiegeling ontstaat, voor een gedeelte uit de bestaande commissies, 

maar waar nodig ook door verbreding. Kennis op het gebied van normalisatie en 

publiekrecht zullen daarbij meegewogen worden. 

• Hoe vindt de financiering van de WG'en plaats? Via de NC of direct via de WG? 

Reactie: een van de eerste taken van de WG is dat zij beschrijft wat zij gaat doen 

en wat daarvoor nodig is (zowel qua kennis als qua financiën). Een deel van de 

financiering kan dan mogelijkerwijs vanuit de NC beschikbaar gesteld worden, 

een ander deel zal in dat geval door de WG georganiseerd moeten worden. 

Daarbij kan een WG een deel van het werk door een Taakgroep uit laten 

zoeken/werken. Dit kan de efficiëntie bevorderen. Bij dit alles moet ook de 

noodzakelijke/vereiste inzet van NEN meegenomen worden.  

 2021-05   Het onderwerp financiering en inzet NEN zal expliciet bij de NC ingebracht 

worden. 

• Hoe is de kostenstructuur bij de ontwikkeling van een NTA? 

Reactie; marktpartijen kunnen een voorstel voor de ontwikkeling van een NTA bij 

NEN indienen. Op basis daarvan wordt een projectplan opgesteld waarbij de 

kosten/financiering meegenomen wordt. 

• Wat gebeurt er als de NC merkt dat een WG iets vergeten is? 

Reactie; dan wordt het voorstel teruggelegd bij de WG. 

• Als een WG een goed proces doorloopt zal uiteindelijke besluitvorming binnen de 

NC geen problemen opleveren. Bij ad-hoc WG'en kan dit tot meer discussie in de 

NC leiden. 

Reactie; klopt. 

• Hoe moet er omgegaan worden met het volgen van CEN- en ISO werk? 

Reactie: dit moet onderdeel zijn van het projectplan. Aan de WG'en zal gevraagd 

worden om hierin een bewuste keuze te maken. Als er onderwerpen zijn waarvan 

de WG vindt dat die actief gevolgd moeten worden, dan heeft dat uiteraard 

consequenties voor de inzet van de leden van de WG en de financiering van het 

projectplan. 

• Is het mogelijk om voor Gebiedsmaatregelen een aparte WG op te richten? 

Reactie: dit onderwerp is vooralsnog onder WG1 geplaatst. 

 

In document N0075 is een beschrijving gegeven van de ad hoc WG'en die ingesteld 

worden om het voorbereidende werk van de WG'en vorm te geven. De voorzitter 

vraagt of er naar de mening van de leden iets vergeten is. 

• Is het mogelijk om dit met de achterban te bespreken? 
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Reactie; de kern van dit overzicht is al eerder aan de leden toegestuurd. Als er 

een relevant onderwerp is waarvan een van de aanwezigen vindt dat hij/zij 

daarbij aanwezig moet zijn → meld je aan bij de secretaris. 

• Worden de brancheorganisaties hierover geïnformeerd? 

Reactie; Deze ad hoc WG'en zijn tijdelijke voorbereidende WG'en. Op dit moment 

zijn alleen de branches die actief zijn binnen normontwikkeling geïnformeerd. De 

NC is van plan om algemene informatie naar buiten te sturen. 

• Neemt BZK nog actief deel aan WG1, zodat zij kunnen bewaken dat de 

beleidsmatige factoren niet door anderen herzien gaan worden en om goed 

geïnformeerd te zijn over alles wat eventueel 'van tafel' valt? 

Reactie; BZK zal geen actieve rol in een WG vervullen. 

• Jammer dat zonnewarmte en – energie een lage prioriteit hebben gekregen. 

Deze onderwerpen zijn nl. wel relevant. 

Reactie: het is wel belangrijk om de link met deze onderwerpen en eventuele 

commissies te leggen. In TC 312 wordt alleen zonnewarmte behandeld. In de 

EPB-normen komen beide onderwerpen aan de orde. 

• Is er een raakvlak met de ISSO-protocollen? 

Reactie: nee. De verantwoordelijkheid voor deze protocollen ligt bij de 

Programmaraad en blijft daar voorlopig ook. Er moet wel een betere afstemming 

komen tussen deze protocollen en de NTA. Een check op de juistheid van de 

protocollen v.v. is wel nodig (soms wordt er oude informatie gebruikt). 

• Het is aan te bevelen om een aparte WG Warm tapwater in te stellen. 

Reactie: dit is een actie/besluit voor de WG Verwarmen en koelen. 

• Mevr. Bokel wil graag aan een van de WG waar het hardst de kennis van de TU 

nodig is deelnemen. 

• Hoe kan ik me aanmelden? 

Reactie: waar we het nu over hebben betreft de ad hoc WG'en die het 

voorbereidende werk voor de WG'en gaan doen. Eventuele aanmeldingen graag 

z.s.m. want de ad hoc groepen starten in het 2e kwartaal. 

 

De heer Widjanarko is specifiek op zoek naar informatie over de voortgang binnen 

TC89/WG15. Hiervoor is de heer Van Dijk de aangewezen persoon. 

 2021-06   De secretaris zal de contactgegevens van de heer Van Dijk aan de heer Widjanarko 

sturen. 

 

5 Schaduwwerk normsubcommissie 
A. Informatie/communicatie uit de verschillende TG'en  

Van een aantal TG'en is informatie ontvangen en verspreid. De betreffende 

documenten staan op de agenda. 

 

a) Taakgroep CEN/TC89 (document N0048) 
De heer Van Dijk heeft per mail in algemene zin gereageerd.  
Naar mijn beste weten hebben zich, in de paar maanden sinds het vorige overzicht,  
geen schokkende ontwikkelingen voorgedaan in ISO/TC 163, ISO/TC 163/SC 2, 
CEN/TC 89 en de ISO/JWG en JAG. 
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b) Taakgroep CEN/TC130 
Geen aanvullende informatie ontvangen/bekend. 
 
c) Taakgroep CEN/TC156 
Hogeling doet verslag, aanvullend op document N0067. 
De verwachting is dat de in dit document genoemde prEN's in de 2e helft van 2021 
gepubliceerd worden. De Vereniging Warmtepompen is hierbij betrokken en zal 
advies geven. 
 
d) Taakgroep CEN/TC228 
Hogeling geeft aanvullend op document N0068 een toelichting. 
Gevraagd wordt of deze TC ook stadsverwarming behandeld. 
Aangegeven wordt dat dit inderdaad zo is maar dat het werk vertraagd is. 

 2021-07  Hogeling zal de laatste stand van zaken checken. 
Kranenberg geeft aan dat de 2e enquiry voor warmtepompen herzien wordt. Dit is 
ook bedoeld om de lidstaten en de National Standardisation Body's (NSB's) duidelijk 
aan te laten geven waar men opmerkingen op heeft.  
Hij roept iedereen op om hier kritisch maar met een 'open mind' naar te kijken. Geef 
aan wat er aangepast moet worden om het te laten functioneren. 
 
e) Taakgroep CEN/TC247  
Geen aanvullende informatie ontvangen/bekend. 
 
f) Taakgroep CEN/TC312 
Van Amerongen geeft een toelichting in aanvulling op document N0069.  
Voor de 3 actieve WG'en is er maar van 1 een Convenor. Dit is er de oorzaak van 
dat er het een en ander aan werk blijft liggen. Voor de 'zonnecollectoren' verwacht 
men dat er veel gevolgen zullen zijn door de herziening van Ecodesign. 
Daarbij is er een tendens binnen de EC dat er meer eisen in de wet opgenomen 
zullen worden en minder in de normen. 
 
g) Taakgroep CEN/TC371 
Hogeling geeft een korte toelichting op document N0070. De verwachting is dat de 
twee in document N0070 genoemde TS'en na de zomer van 2021 als draft 
gepubliceerd zullen worden. 
 
h) Taakgroep ISO/TC163 
De heer Van Dijk heeft per mail in algemene zin gereageerd. opgesteld.  
Naar mijn beste weten hebben zich, in de paar maanden sinds het vorige overzicht,  
geen schokkende ontwikkelingen voorgedaan in ISO/TC 163, ISO/TC 163/SC 2, 
CEN/TC 89 en de ISO/JWG en JAG. 
 
i) Taakgroep ISO/TC205 
De heer Van Dijk heeft per mail in algemene zin gereageerd. opgesteld.  
Naar mijn beste weten hebben zich, in de paar maanden sinds het vorige overzicht,  
geen schokkende ontwikkelingen voorgedaan in ISO/TC 163, ISO/TC 163/SC 2, 
CEN/TC 89 en de ISO/JWG en JAG. 
 
Afspraak is dat vanuit de TG'en een signaal naar e leden van de NsC wordt 
afgegeven als er drafts gepubliceerd worden die invloed hebben op de normalisatie 
in NL. 
 
Aan de deelnemers binnen CEN/ISO wordt meegegeven dat er binnen de 
Nederlandse Regelgeving onderdelen zijn die men in andere landen niet kent, bv de 
'vrije indeelbaarheid'. Wees hier alert op. 
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Tot slot wordt aangegeven dat deelname aan een WG binnen CEN of ISO op 
persoonlijke titel gebeurt. Als lid van een WG is men niet verplicht tot het houden 
van last – en ruggenspraak met de eigen achterban/de commissie. 
Informatieverstrekking kan uiteraard wel. 
 
De voorzitter bedankt iedereen voor de terugkoppeling.  
 

B. Overzicht stemmingen (document N0071) 

De secretaris geeft een korte toelichting op document N0071. 

Het document geeft een overzicht van alle stemmingen die er sinds de vorige 

vergadering van deze NsC geweest zijn. Een aandachtspunt blijft dat er slechts door 

enkele (en steeds dezelfde) leden actief wordt gestemd. Het is van belang om de 

juiste en voldoende input te krijgen.  

 

Het stemmen wordt ook onderdeel van het in de eerste helft van 2021 te 

organiseren Webinar voor commissieleden.  

6 Commissiewerk  

A. Niet – betalende leden – overzicht reacties (document N0066) 

De secretaris geeft een korte toelichting. 

Na de vorige vergadering is aan de op dat moment niet-betalende leden (te weten 

TU Delft, ISSO, EPB Research, ERB, Daikin Refrigeration Office en TNO) het 

verzoek gedaan om antwoord te geven op de volgende 4 vragen; 

1) Wat is het belang van de organisatie die u vertegenwoordigt in de commissie? 

2) Wat is de meerwaarde van uw deelname voor de commissie? 

3) Hoe brengt u deze meerwaarde in bij de subcommissie? 

4) Wat is de reden voor uw organisatie om geen financiële bijdrage te kunnen/willen 

leveren? 

 

Inmiddels is duidelijk geworden dat Daikin geen individueel lid is maar samen met 

ITHO de Vereniging Warmtepompen vertegenwoordigt. 

Van TU Delft, ISSO, EPB en ERB is een inhoudelijke reactie ontvangen, Van TNO is 

geen inhoudelijke reactie ontvangen. 

 

De vertegenwoordiging namens Binnenklimaat Nederland (c.q. namens individuele 

partijen die ook lid zijn van Binnenklimaat Nederland) is nog onderwerp van gesprek 

tussen Binnenklimaat Nederland en NEN. 

 

De voorzitter bedankt alle partijen in deze voor het aanleveren van hun motivatie. 

 

Op de vraag of de door de voornoemde leden gegeven reactie voldoende is om te 

accepteren dat deze partijen geen financiële bijdrage leveren wordt door de 

betalende leden positief gereageerd. 

 

Aansluitend meldt de secretaris dat er vanuit NEN een brief aan de niet-betalende 

leden verstuurd zal worden om in de administratie een goede registratie vast te 

leggen van de rol van deze niet – betalende leden. 
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B. Afstemming NTA 8800 (incl. overzicht toekomstige onderwerpen dd 15022021) 

De voorzitter geeft een korte introductie. 

Document N0063 geeft een overzicht van de door de Projectgroep opgestelde 

onderwerpen die in de toekomst opgenomen/verder uitgewerkt zouden moeten 

worden in NTA 8800. 

 

Een aantal van deze onderwerpen kent overlappende belangen. 

Er zijn vervolgens 3 tijdelijke Taakgroepen ingesteld om op een aantal onderwerpen 

verder invulling aan te geven, te weten; 

1. Warmtepompen; 

2. TO-juli; 

3. Gebouwschil/bouwkundige aspecten. 

 
Deze werkgroepen is gevraagd wijzigingsvoorstellen uit te werken binnen de procedure 
die daarvoor geldt. Voor deze werkgroepen heeft een aantal leden van de Projectgroep 
zich gemeld (waarmee een eerste inventarisatie heeft plaatsgevonden maar op een 
aantal onderwerpen zijn nog niet alle inhoudelijk betrokken stakeholders 
vertegenwoordigd.  

 2021-08   Leden die willen participeren kunnen zich melden bij de secretaris. 

 

Er wordt ook nog een TG ingesteld voor het onderwerp EMG. 

Mevrouw Jolman meldt zich in ieder geval aan voor die TG. 

 

Van Bohemen meldt zich, namens de Vereniging Warmtepompen, aan voor de TG 

Warmtepompen. 

 

Er wordt opgemerkt dat niet alles uit NTA 8800 in de BENG-software is 

doorgevoerd. 

De voorzitter geeft aan dat de NC hier geen directe invloed op heeft. Dit moet 

gemeld worden bij de Programmaraad; hier valt de uitwerking in/van de software 

onder. 

 2021-09   De heer De Jong zal dit bij de secretarissen van de Programmaraad en de 

Projectgroep NTA 8800 melden. 

 

De heer Scholten heeft 2 vragen betreffende NTA 8800; 

• komt er per 1 juli 2021 een aangepaste versie van NTA 8800 die via het 

Bouwbesluit wordt aangestuurd? 

Reactie; de laatste versie van NTA 8800 dateert uit december 2020. Een aantal 

onderwerpen vraagt echter om nadere verduidelijking. Daarom komt er, na 

overleg en afstemming met BZK, in juli een interpretatiedocument. Een nieuwe 

versie van NTA 8800 staat gepland voor eind 2021. 

• wanneer komt NTA 8800 over naar de NV Binnenklimaat & energieprestatie? 

Reactie; zodra de herstructurering van de NC gereed is en de Programmaraad 

ingestemd heeft met de overdracht. 

 

C. CB'23 

Tijdens de laatste vergadering van de NsC is bij de discussie over de 

herstructurering van de Klimaatkolom gevraagd waar het onderwerp circulaire 
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economie in deze nieuwe structuur past (daarbij moest gedacht worden aan eisen 

die er worden gesteld aan ventilatoren bij reparaties en recycling). 

 

Circulaire economie is op dit moment een containerbegrip. Er vallen zeer vele 

onderwerpen onder. In het  bijgevoegde document is ter informatie een korte 

uiteenzetting gegeven. Meer informatie is ook te vinden op de website 

https://platformcb23.nl/. 

 

Opgemerkt wordt dat dit onderwerp voor producten redelijk eenvoudige en duidelijk 

is. Voor technische bouwsystemen is dit veel lastiger, hetgeen voor meerdere 

branches gevolgen kan hebben. 

 

De politiek stelt dat in 2030 ca 50% van het product recyclebaar moet zijn; in 205 is 

dit 100%. De vraag is of de markt met een 100% gerecycled product kan voldoen 

aan de eisen uit de Bouwregelgeving. Dit vraagt om een fundamentele discussie in 

vele NC's.  

Benoemd wordt dat er inmiddels gewerkt wordt aan een NTA voor hergebruikte 

constructies. 

 

Voor deze commissie betekent dit dat er een terugvertaling moet plaatsvinden naar 

de producten die de energieprestatie bepalen en de relatie die ontstaat met de MPG 

(materiaalprestatie gebouw). De voorzitter geeft aan dat bijvoorbeeld Binnenklimaat 

Nederland al vergevorderd is met het aanleveren van klasse-2 data daarvoor. 

Het lijkt echter als onderwerp buiten de scope van deze commissie te vallen. 

Afgesproken wordt dat de discussie van vandaag voldoende is en niet om nadere 

acties vanuit/voor deze commissie nodig zijn 

 

7 Volgende vergadering 

De verwachting is dat er rond 1 juli duidelijkheid is over de werkwijze en de 

samenstelling van de nieuwe WG'en. 

Afgesproken wordt dat er eind augustus/begin september een volgende vergadering 

gepland wordt. Afhankelijk van de samenstelling van de nieuwe WG'en is dat dan 

wellicht de laatste vergadering van deze NsC. 

 

 2021-10   Er wordt een Doodle peiling uitgestuurd. 

 

8 Rondvraag en sluiting 

Mevrouw Jolman: wanneer is de 1e bijeenkomst van de TG EMG? 

   Reactie; dit is de verantwoordelijkheid van de Projectgroep  

NTA 8800. 

 2021-11      De secretaris zal dit bij de secretaris van de Projectgroep 

navragen.  

De voorzitter geeft aan dat hij de tijdens deze vergadering genoemde onderwerpen 

naar de vergadering van de NC van 15 december mee zal nemen, te weten de 

besluitvorming over de herstructurering van de NV en de inbedding van NTA 8800.  

De voorzitter dankt tot slot alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 

om 16.10 uur.  

https://platformcb23.nl/


 

 

 

DOCUMENTNUMMER 

N00xx 

DATUM 

28-04-2021 

PAGINA 

10/10 

 

VERSLAG 

Actielijst 
Nr Actie Houder Datum 

 Na vergadering 2 december 2020   

2020-24 Afgesproken dit over 1 jaar te evalueren. Allen Eind 2021 

2020-26 Link website NsC opnemen in commissieplan 
2021 

Secr. Z.s.m. 

2020-27 Financiële rapportage opstellen zomer 2021 Secr. Zomer 2021 

 Na vergadering 25 maart 2021   

2021-01 Toegang Widjanarko tot ISOlutions checken Secr. Z.s.m. 

2021-02 Datum Webinar zo snel mogelijk kenbaar te 
maken (2e helft mei/1e helft juni 2021). 

Secr. Z.s.m. 

2021-03 Webinar opnemen Secr. Z.s.m. 

2021-04 Doorgeven aan secr. Van de NC dat warm 
tapwater een rol speelt bij bepaling 
energieprestatie en dat dit in het startdocument 
voor de WG'en moet worden opgenomen 

Secr.  Z.s.m. 

2021-05 Onderwerp financiering en inzet NEN bij WG'en 
expliciet bij de NC inbrengen. 

Secr. Z.s.m. 

2021-06 Contactgegevens van de heer Van Dijk aan de 
heer Widjanarko sturen. 

Secr. Z.s.m. 

2021-07 Stand van zaken behandeling 'stadsverwarming' 
in TC 228 checken 

Hogeling Z.s.m. 

2021-08 Aanmelden voor deelname tijdelijke TG'en i.h.k.v. 
NTA 8800 doorgeven aan secr. 

Allen Z.s.m. 

2021-09 Problematiek BENG – software bij secretaris PR 
en PG melden 

De 
Jong 

Z.s.m. 

2021-10 Doodle volgende vergadering uitzetten Secr. Z.s.m. 

2021-11 Datum 1e bijeenkomst TG EMG navragen Secr. Z.s.m. 

    

 

 

 


